

Jakarta - New address

Please note that the new postal address for the Canadian Embassy in Jakarta is as follows: Canadian Embassy, P.O. Box 1052, Jakarta 10010.

Hong Kong - Telephone and facsimile numbers

Effective January 1, Hong Kong area telephone numbers dropped the district prefixes 3 or 5. The numbers for the Commission for Canada are now as follows:

Chancery	(001)852/810-4321
Comcentre	
Facsimile	852/810-6736
CM and EL	852/847-7418
Head of Mission	
Chancery	852/847-7420
Official Residence	852/890-3261
Trade (Reception)	852/847-7414
Immigration (manager)	852/847-7424

COSICS BULLETS

Training

Training moves forward apace. COSICS training has left the development phase; it is being delivered at two sites in Ottawa (including our new training facility on D2), in Washington and San Francisco. Detroit will begin training next week. Courses are offered in both languages and, at headquarters, in three categories if practicable: beginner (users with no computer experience), basic (with some computer experience) and advanced (with extensive computer experience). The Project Office will be in touch with those divisions about to receive terminals to work out training schedules which includes a two-hour seminar "Introduction to COSICS". Such seminars have already been delivered in all U.S. missions and were found to be very useful preparation for effective receipt of training.

Djakarta - Nouvelle adresse

Veillez noter que la nouvelle adresse de l'ambassade à Djakarta est la suivante: Ambassade du Canada, C.P. 1052, Djakarta 10010.

Hong Kong - Numéros de téléphone et de télécopie

Depuis le 1^{er} janvier, les numéros de téléphone de la région de Hong Kong ont laissé tombé leur préfixe 3 ou 5. Les numéros du Commissariat du Canada sont donc les suivants:

Chancellerie	(001)852/810-4321
Centre de télécommunications	
Télécopieur	852/810-6736
CM et EL	852/847-7418
Chef de Mission	
Chancellerie	852/847-7420
Résidence officielle	852/890-3261
Commerce (Réception)	852/847-7414
Immigration (gérant)	852/847-7424

BULLETIN COSICS

Formation

La formation COSICS continue à grand pas. La phase de développement est terminée et on offre des cours à deux endroits à Ottawa (y compris dans notre nouvelle salle de formation sur D2), et à Washington et San Francisco. La formation à Détroit commencera la semaine prochaine. Les cours sont disponibles dans les deux langues et, à la centrale, ils seront divisés si possible en trois catégories: personnes sans expérience en informatique, avec une expérience moyenne, ou avec une grande expérience en informatique. Le Bureau du projet COSICS communiquera avec les directions devant recevoir le COSICS sous peu afin de préparer des horaires de formation. Ceci comprendra un séminaire de deux heures appelé "Introduction à COSICS" qui a déjà été donné dans toutes les missions aux États-Unis, et s'est avéré être d'une très grande utilité pour se préparer à recevoir une formation efficace.